
  

  

Van: Dirk Vermaat 

Verzonden: maandag 4 november 2024 12:21 

Aan: 

Onderwerp: FW: communicatie en beantwoording raadsvragen over de inzamelcijfers 

Bijlagen: Beantwoording schriftelijke vragen GroenLinks over restafval april 2022.doox; 

(geanonimiseerd)

Beantwoording schriftelijke vragen GroenLinks inzake de stand van zaken 

afvalscheiding mei 2022.docx; Beantwoording schriftelijke vragen GroenLinks inzake 

de stand van zaken afvalscheiding juni 2022.docx; Raadsinformatiebrief stand van 

zaken afvalbeleid.pd; Beantwoording schriftelijke vragen CDA inzake afval.docx; 

Bijlage.xlsx; Beantwoording schriftelijke vragen CDA inzake afval.doox; 

Beantwoording schriftelijke vragen VVD inzake scheidingspercentages.doox; 

Raadsinformatiebrief restafval.pdf 

Verzonden: dinsdag 23 april 2024 16: 

Aan: Dirk Vermaat <d.vermaat@barendrecht.nl> 

c 

On…rwerp ommunicatie en beantwoording raadsvragen over de mzamelcifers 

(geanonimiseerd)

Goedemiddag Dirk, 

  

n.a.v. jouw vragen via sms, stuur ik je hierbij een overzicht met communicatie over de scheidingscijfers in de huidige 

collegeperiode. Ik heb die, op volgorde, in de bijlage gezet. 

In de vorige collegeperiode werd (sinds 2020, want zo ver terug kan ik inzien) elk kwartaal vanuit de wethouder 

gecommuniceerd over de inzamelcijfers. Er zijn toen geen raadsvragen binnengekomen over (maandelijkse) 

inzamelcijfers. 

Huidige collegeperiode 

3-6-22: vragen GroenLinks over inzamelcijfers april 2022. Deze vragen zijn beantwoord met de inzamelcijfers. 

11-7-22: vragen GroenLinks over inzamelcijfers mei 2022. Deze vragen zijn beantwoord met de inzamelcijfers. 

In deze wethoudersbrief schrijf je ook: 

In de toekomst zal ik u middels een raadsinformatiebrief over de kwartaalcijfers informeren zodra de 

kwartaalcijfers bekend zijn. De kwartaalcijfers geven namelijk een completer beeld en op dat moment zijn 

ook de nascheidingscijfers bekend. 

29-8-22: vragen GroenLinks over inzamelcijfers juni 2022. Deze vragen zijn niet beantwoord. Je geeft aan: 

Zoals gebruikelijk zal ik de raad elk kwartaal informeren over de scheidingsresultaten. Ik verwacht dat ik de 

cijfers van het tweede kwart uiterlijk in oktober met u kan delen. 

Vervolgens heb je ook in september 2022 een raadsinformatiebrief eruit gestuurd met daarin de cijfers van Q1 + Q2 

van 2022. En in december 2022 met de cijfers van Q1 t/m Q3 2022. 

7-2-2023: vragen CDA over ingezamelde hoeveelheden per maand voor de jaren 2019 t/m 2022. Deze cijfers hebben 

we aangeleverd. 

Vervolgens heb je in maart 2023 een brief gestuurd met de resultaten van 2022. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



21-3-2023: vragen CDA over ingezamelde hoeveelheden in januari en februari 2023 en scheidingspercentages per 

maand in 2019 t/m februari 2023 (waarvan we cijfers van 2023 nog niet aan konden leveren). Deze cijfers hebben 

we aangeleverd. 

22-6-2023: vragen VVD inzake de scheidingspercentages afval maanden maart, april en mei 2023. Deze vragen zijn 

niet beantwoord. Je geeft aan: 

Zoals gebruikelijk zal ik de raad elk kwartaal informeren over de scheidingsresultaten. Ik wacht momenteel 

nog op de cijfers van de eerste maanden van 2023. Ik zal u na het zomerreces informeren. 

Vervolgens is er op 6 september 2023 een raadsinformatiebrief uitgegaan met de scheidingsresultaten van de 

eerste helft van 2023 (die ook zijn geëxtrapoleerd naar een heel jaar, om het vergelijken makkelijker te maken). 

Inmiddels heb je dit jaar tweemaal vragen van het CDA ontvangen over de inzamelcijfers per maand. Deze hebben 

we niet aangeleverd. 

Met vriendelijke groet, 

ZAR 

Afvalbeheer 

‘Samen naar een leven zonder afval 

   (geanonimiseerd)
bar-atvalbeheer.nl 
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